
 Oslo kommune 
 Bydel Østensjø 

 Bydelsadministrasjonen
 

 
 

Protokoll 5/09 

 

 
Møte: Bydelsutvalget  
Møtested: Bølerlia 2  

Møtetid: mandag 22. juni 2009 kl. 18.30     
Sekretariat: Therese Kloumann Lundstedt, tlf. 23 43 85 89  
 
 
Møteleder: Arnfinn Aabø (A) 

 
Tilstede: Arnfinn Aabø (A) 

Liv Thorstensen (A) 
Mona Ridder-Nielsen (A) 
Randi Vollmerhaus (A) 
Helga Aalberg Skau (A) 
Karin Svendsen (A) 
Per Nygaard (SV) 
Hanne Irene Eldby (SV) 
Ann Carnarius Elseth (Frp) 
Arne Sandberg (Frp) møtte for Tommy Skjervold (Frp) 
Bjørn Vesten (Frp) 
Gunnar Pedersen (H) 
Astrid Arnslett (H) 
Gro Thorup (H) 
Britt Inglingstad (V) 

  
Forfall: Tommy Skjervold (Frp) 
  
Fra administrasjonen 
møtte: 

Tove Stien, bydelsdirektør 
Håkon Kleven, avd.sjef økonomi og plan 
Solveig Nyhamar, avd.sjef rehabilitering og omsorg 
Mary Ann Gursli, avd.sjef velferd og fritid 
Kari Bjørneboe, bydelsoverlege 
Åse Merete Ternå, kons. avd.sjef administrasjon 

  
Møtesekretær: Therese Kloumann Lundstedt 
 
Opprop 
 



 ii

Følgende ble omfordelt i møte 
- ”Premiering av hager og grøntanlegg 2009 – Påmelding”, brev fra Friluftsetaten 
 
Åpen halvtime 

- Vivi Opdal, FAU Abildsø barne og ungdomsskole delte ut høringsuttalelse til 
skolebehovsplan 2010-2020. Kritisk til flere av forslagene i skolebehovsplanen og 
anmoder BU om være med å støtte høringsforslaget og komme med utspill. 

- Edit Myre Andersen, frivillig ved Oppsal eldresenter. Oppsal eldresenter ønsker ikke å 
bytte navn. 

- Karianne Holseter, FAU Myrvoll barnehage er reagerer på følgende:  
1) ansettelseskontrollen som bydelen foreslår, 2) midlertidig økning av barn i 
barnehagene. Er allerede for mange per i dag og er redd for at dette ikke er midlertidig, 
3) innkjøpsstopp 
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Sak 91 /09  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart godkjent. 
 

 Sak 92 /09  Godkjenning av BU protokoll fra 11.05.2009 
 
Protokoll fra møte 11.05.2009 godkjent. 
 

 Sak 93 /09  Protokoller til orientering 
 
Arbeidsutvalget 08.06.2009 
Protokoll tatt til orientering. 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomite 15.06.2009 
Protokoll tatt til orientering med kommentar om at Ragnar Ellingsen sto oppført med galt 
etternavn. 
Omsorgskomite 15.06.2009 
Protokoll tatt til orientering. 
Oppvekstkomite 15.06.2009 
Protokoll tatt til orientering. 
Eldrerådet 15.06.2009 
Protokoll tatt til orientering. 
Råd for funksjonshemmede 16.06.2009 
Protokoll tatt til orientering. 
Ungdomsrådet 15.06.2009 
Protokoll tatt til orientering. 
Arbeidsmiljøutvalget 15.06.2009 
Protokoll tatt til orientering. 
Medbestemmelsesutvalget 15.06.2009 
Protokoll tatt til orientering. 
 

 Sak 94 /09  Informasjon fra administrasjon 
 
Solveig Nyhamar, avd.sjef rehabilitering og omsorg, orienterte om møtene som tilsynsutvalg 
for hjemmetjenesten har hatt med brukere. Stort sett er brukerne fornøyd, men flere har gamle 
vedtak. Hjemmehjelperne vil få beskjed om å orientere bruker om deres muligheter innenfor 
vedtaket. 
 

 Sak 95 /09  Sentrale budsjettjusteringer 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Funksjon 231 Aktivitetstilbud barn og unge økes med kr 100 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 8/09. 

2. Funksjon 231 Aktivitetstilbud barn og unge økes med kr 250 000 i henhold til 
byrådens sak 4/09. 
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3. Funksjon 231 Aktivitetstilbud barn og unge økes med kr 150 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 19/09. 

4. Funksjon 211 Styrket tilbud til førskolebarn økes med 8,7 mill. kroner i henhold til 
kommunaldirektørens sak 4/09. 

5. Funksjon 281 Økonomisk sosialhjelp økes med kr 748 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 30/09. 

6. Funksjon 275 Introduksjonsordningen økes med 4,249 mill. kroner i henhold til 
kommunaldirektørens sak 17/09. 

7. Funksjon 276 Kvalifiseringsprogrammet økes med 3,945 mill. kroner i henhold til 
kommunaldirektørens sak 18/09. 

8. Funksjon 201 Førskole økes med 1,02 mill. kroner i henhold til kommunaldirektørens 
sak 5/09. 

9. Funksjon 201 Førskole økes med kr 100 000 i henhold til kommunaldirektørens sak 
1/09, språkstimulerende tiltak for førskolebarn. 

10. Funksjon 201 Førskole økes med kr 750 000 og funksjon 211 Styrket tilbud til 
førskolebarn økes med kr 652 000, totalt kr 1 402 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 2/09 språkstimulerende tiltak for barn som ikke er søkere til 
barnehageplass. 

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Funksjon 231 Aktivitetstilbud barn og unge økes med kr 100 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 8/09. 

2. Funksjon 231 Aktivitetstilbud barn og unge økes med kr 250 000 i henhold til 
byrådens sak 4/09. 

3. Funksjon 231 Aktivitetstilbud barn og unge økes med kr 150 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 19/09. 

4. Funksjon 211 Styrket tilbud til førskolebarn økes med 8,7 mill. kroner i henhold til 
kommunaldirektørens sak 4/09. 

5. Funksjon 281 Økonomisk sosialhjelp økes med kr 748 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 30/09. 

6. Funksjon 275 Introduksjonsordningen økes med 4,249 mill. kroner i henhold til 
kommunaldirektørens sak 17/09. 

7. Funksjon 276 Kvalifiseringsprogrammet økes med 3,945 mill. kroner i henhold til 
kommunaldirektørens sak 18/09. 

8. Funksjon 201 Førskole økes med 1,02 mill. kroner i henhold til kommunaldirektørens 
sak 5/09. 

9. Funksjon 201 Førskole økes med kr 100 000 i henhold til kommunaldirektørens sak 
1/09, språkstimulerende tiltak for førskolebarn. 

10. Funksjon 201 Førskole økes med kr 750 000 og funksjon 211 Styrket tilbud til 
førskolebarn økes med kr 652 000, totalt kr 1 402 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 2/09 språkstimulerende tiltak for barn som ikke er søkere til 
barnehageplass. 

 
 

 Sak 96 /09  Budsjett 2009 - korrektive tiltak for budsjettbalanse 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 



Bydelsdirektørens forslag til saldering vedtas som det fremkommer under avsnitt om 
korrektive tiltak. 
 
A og SV v/Hanne Eldby (SV) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Bydelsutvalget opprettholder innholdet i vedtaket fra 08.10.2007. Barnehagene unntas fra 
ansettelseskontrollen og barnehagene får dermed adgang til å tilsette vikarer ved 
langtidsfravær (utover 16 dager). Korttidsfravær håndteres etter de samme retningslinjene 
som høsten 2007. Videre skal det sikres midler til at det kan gjennomføres minst ett 
foreldremøte hvert halvår, samt at dugnader i barnehagene kan gjennomføres minst en gang i 
året. 
 
A og SV v/Randi Vollmerhaus (A) og Karin Svendsen (A) hadde følgende forslag til 
vedtak og merknad 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til saldering som det fremkommer 
under avsnitt om korrektive tiltak, med unntak av pkt. 3 og med følgende merknader og 
konklusjon: 
 
Merknader: 

 De samlede forslag til inndekning av de forventede overskridelser av budsjettet er 
23.065 mill. kr. Det forventede merforbruk er pr. 30.4.09 26.850 mill. kr. Det er 
dermed en udekket rest på 3.785 mill.kr. I tillegg er det betydelig usikkerhet i 
anslagene over merforbruket innenfor områdene kjøp av sykehjemsplasser, 
sosialhjelp, barnevern og kjøp av plasser i psykisk helsevern.  

 Bydelsdirektøren gjør oppmerksom på at det kan bli nødvendig å fremme en ny sak til 
høsten om saldering av merforbruk.  

Bydelsutvalget anser dette som overveiende sannsynlig. Det vil da være vanskelig å 
unngå kutt i andre ikke-lovpålagte tjenester som ungdomsklubber og eldresentra.  

 Det er god grunn til å frykte at bydel Østensjø til høsten må foreta ytterligere kutt i sitt 
tjenestetilbud som følge av budsjettreduksjoner som en følge av vedtatte endringer i 
kriteriesystemet og økonomiplanen.  Samlet reduksjon i rammene for bydel Østensjø i 
2010 i forhold til 2009 er 13,216 mill.kr.  

 Dersom årsaken til merforbruket var dårlig styring og ledelse fra bydelsutvalget og 
bydelsdirektøren, måtte bydelsutvalget ha akseptert de foreslåtte kutt. Men verken 
bydelsutvalg eller bydelsdirektør har hatt muligheter til å unngå dette merforbruket. 
Bydelsutvalget vil i den forbindelse understreke at bydelsdirektørens og 
bydelsadministrasjonens ledelse og styring av tjenestestedene i bydel Østensjø er 
meget effektiv og kostnadsbevisst. 

 Bydelsutvalget måtte også ha akseptert kuttforslagene dersom kommunens økonomi 
var elendig og alle folkevalgte organer bystyre, byråd og bydelsutvalg ikke hadde 
noen annen utvei enn å foreta smertefulle kutt. 

Men slik er det ikke! 
 Årsakene til merforbruket er i hovedsak forhold som bydelsutvalget og 

administrasjonen ikke har hatt muligheter til å påvirke eller kontrollere.  
Ansvaret for et stramt budsjett for bydel Østensjø uten reserver har det borgerlige 
flertallet i bystyret. Arbeiderpartiet og SV i bystyret foreslo å bevilge 150 mill. mer i 
kriteriefordelt bydelsramme under behandlingen av budsjettet for 2009.  

 Mens bydelene sliter med merforbruk og pålegges å kutte i ikke-lovpålagte tjenester, er 
situasjonen en ganske annen for byrådet og det borgerlige flertallet i bystyret. Der kan 
vi registrere overskridelser og merforbruk i en helt annen størrelsesorden, bl.a: 

 * 130 mill. i merforbruk i Sykehjemsetaten 
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 * 600 mill. i merforbruk til billettsystemet i Ruter(Sporveien) 
 * IKT skandalen har kostet så langt 300 mill. 
 * Overskridelser i Holmenkollutbyggingen , 300 mill. (++) 

*Kommunerevisjonen har i en nylig rapport fortalt om elendig styring av kommunens 
innkjøpsvirksomhet. I halvparten av undersøkte innkjøp var det bl.a. ikke foretatt 
mottakskontroll selv om det har vært en gammel regel i kommunens 
innkjøpsreglement. 

 
 Bystyrets flertall og byrådet har alltid klart å finne dekning for det merforbruk byrådet  

opp gjennom årene har påført Oslo kommune.  
Uten byrådets og det borgerlige flertallets merforbruk ville bydelenes økonomi i dag 
ha vært en helt annen. Bydelenes stramme budsjetter og problemer med merforbruk er 
i hovedsak en konsekvens av byrådets og det borgerlige flertallets styring av 
kommunen.  
Det er urimelig at bydel Østensjø (og  andre bydeler i Oslo) nå skal ta ansvaret for å 
dekke inn byrådets merforbruk gjennom kutt som vil ramme velferdstilbudet til mange 
eldre og unge meget hardt.   

 
Konklusjon 
Dersom bydelsutvalget ikke vedtar bydelsdirektørens forslag til budsjettkutt, vil hun være 
forpliktet til å anke vedtaket inn for byråd og bystyret. Bystyrets borgelige flertall vil så vedta 
bydelsdirektørens forslag.  
Det har derfor ingen hensikt nå at bydelsutvalget i bydel Østensjø som eneste bydel ikke 
vedtar et forslag om budsjettkutt som bydelsdirektøren er forpliktet til å fremme.  
Dersom bydelens økonomiske situasjon utvikler seg slik at bydelsdirektøren blir nødt til å 
foreslå nye budsjettkutt som fører til en helt uholdbar og uansvarlig reduksjon i kvaliteten på 
bydelens tjenester til befolkningen, vil bydelsutvalget ikke akseptere et slikt forslag. 
Bydelsutvalget vil da søke samarbeid med andre bydeler som måtte befinne seg i samme 
situasjon for å innta en felles holdning overfor byrådet og bystyrets flertall. 
 
A og SV v/Randi Vollmerhaus hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
BU ber administrasjonen oversende A og SVs merknader til denne saken til Byrådet, 
bystyrets organer og alle bydelsutvalg. 
 
Votering 
Det ble først votert over forslag til vedtak fra A og SV v/Hanne Eldby. 
Forslaget ble vedtatt med 8 stemmer for (A og SV) og 7 stemmer mot (H, Frp, V). 
 
Så ble forslaget fra A og SV v/Randi Vollmerhaus (A) og Karin Svendsen (A) satt opp mot 
bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Forslaget fra A og SV ble vedtatt med 8 stemmer for (A og SV) og 7 stemmer mot (Frp, H og 
V). 
 
Til slutt ble det votert over forslaget til vedtak fra A og SV v/Randi Vollmerhaus (A) 
Forslaget ble vedtatt med 8 stemmer for (A og SV) og 7 stemmer mot (Frp, H og V) 
 
 
 
Vedtak 

1. Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til saldering som det 
fremkommer under avsnitt om korrektive tiltak, med unntak av vedtakets pkt. 3 og 
med ovennevnte merknader og konklusjon. 



2. BU ber administrasjonen oversende A og SVs merknader til denne sak til Byrådet, 
bystyrets organer og alle bydelsutvalg. 

3. Bydelsutvalget opprettholder innholdet i vedtaket fra 08.10.2007. Barnehagene unntas 
fra ansettelseskontrollen og barnehagene frå dermed adgang til å tilsette vikarer ved 
langtidsfravær (utover 16 dager). Korttidsfravær håndteres etter de samme 
retningslinjene som høsten 2007. Videre skal det sikres midler til at det kan 
gjennomføres minst ett foreldremøte hvert halvår, samt at dugnader i barnehagene kan 
gjennomføres minst en gang i året. 

 

 Sak 97 /09  Tertialrapport og statistikk per 30.04.2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tertialrapport og statistikk 1.tertial 2009 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak  
Tertialrapport og statistikk 1.tertial 2009 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 
 

 Sak 98 /09  Barnehager - full behovsdekning, status mai 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Barnehager – Full behovsdekning, status mai 2009, tas til orientering. 
2. Det opprettes 3 nye småbarnsplasser/ 6 storebarnsplasser, dvs 6 ekvivalenter, i 

Manglerud barnehage.  
3. Det opprettes 9 nye småbarnsplasser/18 storebarnsplasser, dvs, 18 ekvivalenter, i 

Lopperud barnehage.  
4. Det opprettes 2 storebarnsplasser ved Havnehagen barnehage.  

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 

1. Barnehager – Full behovsdekning, status mai 2009, tas til orientering. 
2. Det opprettes 3 nye småbarnsplasser/ 6 storebarnsplasser, dvs 6 ekvivalenter, i 

Manglerud barnehage.  
3. Det opprettes 9 nye småbarnsplasser/18 storebarnsplasser, dvs, 18 ekvivalenter, i 

Lopperud barnehage.  
4. Det opprettes 2 storebarnsplasser ved Havnehagen barnehage.  

 

 Sak 99 /09  Månedsrapport barneverntjenesten april 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar månedsrapport barneverntjeneste per april 2009 til orientering.  
 
Votering 
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Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak  
Bydelsutvalget tar månedsrapport barneverntjeneste per april 2009 til orientering.  
 

 Sak 100 /09  Rekruttering i barnehagene - revidert plan 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget gir sin tilslutning til Plan for rekruttering av pedagogisk personale i 
barnehagene. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget gir sin tilslutning til Plan for rekruttering av pedagogisk personale i 
barnehagene. 
 

 Sak 101 /09  Boligsosial handlingsplan 2009-2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Boligsosial handlingsplan 2009- 20012 tilsluttes. 
 
Omsorgskomiteen hadde følgende forslag til vedtak 

1. Ubebygde kommunale tomter i bydelen som er egnet for boliger selges ikke. 
2. Kommunale eiendommer som kan nyttes til boliger selges ikke. 
3. Bydelsadministrasjonen forbereder seg på deltakelsen i ”tankesmia” 7.-9. september  

 
Per Nygaard (SV) hadde følgende forslag til vedtak til nytt pkt. 2 som erstatter 
komiteens pkt. 1 og 2 
Kommunale tomter og eiendommer i bydelen skal vurderes for formål som bydelen er tjent 
med, herunder bl.a. boliger. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over forslag til vedtak fra Per Nygaard (SV) 
Votering enstemmig 
 
Til slutt ble det votert over OMKs forslag til vedtak, pkt. 3 
Votering enstemmig 
 
Vedtak  

1. Boligsosial handlingsplan 2009- 20012 tilsluttes. 
2. Kommunale tomter og eiendommer i bydelen skal vurderes for formål som bydelen er 

tjent med, herunder bl.a. boliger. 
3. Bydelsadministrasjonen forbereder seg på deltakelsen i ”tankesmia” 7.-9. september  



 

 Sak 102 /09  Årsrapport 2008, Tilsynsutvalg for hjemmebaserte 
tjenester og for dagsentervirksomhet utenfor institusjon 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Årsrapport 2008 for tilsynsutvalg for hjemmebaserte tjenester og for dagsentervirksomhet 
utenfor institusjon, tas til orientering. 
 
Omsorgskomiteen hadde følgende merknader:  

1. Omsorgskomiteen savner opplysning om eventuelle individuelle henvendelser eller 
befaringer i årsrapporten. 

2. Omsorgskomiteen vil gi tilsynsutvalg for hjemmebaserte tjenester ros for det initiativ 
det har tatt ved å invitere til meget godt besøkte møter med brukere av slike tjenester. 
Møtene har vist seg å ha vært meget nyttige for brukere og pårørende og 
administrasjonen. 

 
Votering 
Det ble voter over bydelsdirektørens forslag til vedtak med merknader fra OMK 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Årsrapport 2008 for tilsynsutvalg for hjemmebaserte tjenester og for dagsentervirksomhet 
utenfor institusjon, tas til orientering. 
 
Merknad 

1. Bydelsutvalget savner opplysning om eventuelle individuelle henvendelser eller 
befaringer i årsrapporten. 

2. Bydelsutvalget vil gi tilsynsutvalg for hjemmebaserte tjenester ros for det initiativ det 
har tatt ved å invitere til meget godt besøkte møter med brukere av slike tjenester. 
Møtene har vist seg å ha vært meget nyttige for brukere og pårørende og 
administrasjonen. 

 

 Sak 103 /09 Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Langerud sykehjem 
24.03.2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Langerud sykehjem den 24.03.2009 og Sykehjemsetatens 
uttalelse til rapporten, tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Langerud sykehjem den 24.03.2009 og Sykehjemsetatens 
uttalelse til rapporten, tas til orientering. 
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 Sak 104 /09  Rapport objektive kvalitetsindikatorer i 
hjemmetjenesten, 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak om objektive kvalitetsindikatorer i hjemmetjenesten til orientering. 
 
Omsorgskomiteen hadde følgende forslag til tilleggsvedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til saksfremstillingen fra administrasjonen. Bydelsutvalget 
registrerer at det er betydelige forskjeller i antall årlige besøk pr. bruker av praktisk bistand i 
enkelte bydeler, bl.a. Østensjø, Ullern og Gamle Oslo. Dette skyldes antagelig i hovedsak 
ulikt ”vedtaksskille” i disse bydelene. Det er nyttig for bydelsutvalgene å kunne sammenligne 
egen bydel med andre bydelers resultater i hjemmetjenesten. Helse- og Velferdsetaten bes 
derfor om at det legges fram sammenlignbare tall for antall årlige besøk pr. bruker i 
undersøkelsen for 2009. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over tilleggsforslaget fra OMK 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Bydelsutvalget tar sak om objektive kvalitetsindikatorer i hjemmetjenesten til 
orientering. 

2. Bydelsutvalget slutter seg til saksfremstillingen fra administrasjonen. Bydelsutvalget 
registrerer at det er betydelige forskjeller i antall årlige besøk pr. bruker av praktisk 
bistand i enkelte bydeler, bl.a. Østensjø, Ullern og Gamle Oslo. Dette skyldes 
antagelig i hovedsak ulikt ”vedtaksskille” i disse bydelene. Det er nyttig for 
bydelsutvalgene å kunne sammenligne egen bydel med andre bydelers resultater i 
hjemmetjenesten. Helse- og Velferdsetaten bes derfor om at det legges fram 
sammenlignbare tall for antall årlige besøk pr. bruker i undersøkelsen for 2009. 

 

 Sak 105 /09  Forslag til navneendring, Oppsal eldresenter 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Oppsal eldresenter endrer navn til Oppsal treffsenter 60+.  
 
Randi Vollmerhaus (A) hadde følgende forslag til vedtak  
Saken utsettes. 
 
Votering  
Forslaget fra Randi Vollmerhaus (A) ble satt opp mot bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Forslaget fra Randi Vollmerhaus (A) ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Saken utsettes. 
 



 Sak 106 /09  Planforslag til offentlig ettersyn - Treskeveien 31- 
Reguleringsplan 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydel Østensjø har følgende bemerkninger til planforslag til Treskeveien 31: 
 
Antall erstatningsplasser for eksisterende garasjebygg må være tilstrekkelig til å unngå økning 
av gateparkering i området. 
 
Ved rammesøknad skal det sendes inn ny rapport vedrørende stråling fra høyspenttraseen.  
Det må avklares med Hafslund om det foreligger planer for oppgradering av linjen.  
Ved en eventuell anleggsperiode må de nødvendige dispensasjoner ift. støyforskriften 
avklares med de lokale helsemyndigheter. 
 
Nødvendige tiltak for sikring av skoleveier må foreligge i anleggsperioden.  
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydel Østensjø har følgende bemerkninger til planforslag til Treskeveien 31: 
 
Antall erstatningsplasser for eksisterende garasjebygg må være tilstrekkelig til å unngå økning 
av gateparkering i området. 
 
Ved rammesøknad skal det sendes inn ny rapport vedrørende stråling fra høyspenttraseen.  
Det må avklares med Hafslund om det foreligger planer for oppgradering av linjen.  
Ved en eventuell anleggsperiode må de nødvendige dispensasjoner ift. støyforskriften 
avklares med de lokale helsemyndigheter. 
 
Nødvendige tiltak for sikring av skoleveier må foreligge i anleggsperioden.  
 

 Sak 107 /09  Østensjøveien mellom Østensjøveien 148 og 
Ulsrudveien 1A. Varsel om mindre vesentlig reguleringsendring 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Mindre vesentlig reguleringsendring i Østensjøveien mellom Østensjøveien 148 og 
Ulsrudveien 1A tilsluttes. 
 
Britt Inglingstad (V) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Bydelsutvalget viser forøvrig til brev fra Østensjøvannets venner av 12.06.2009, stilet til 
Plan- og bygningsetaten. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over forslag til vedtak fra Britt Inglingstad (V). 
Votering enstemmig 
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Vedtak 
Mindre vesentlig reguleringsendring i Østensjøveien mellom Østensjøveien 148 og 
Ulsrudveien 1A tilsluttes. 
 
Bydelsutvalget viser forøvrig til brev fra Østensjøvannets venner av 12.06.2009, stilet til 
Plan- og bygningsetaten. 
 

 Sak 108 /09  Vetlandsveien - Forslag om hump 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Forslag om anleggelse av fartshump i Vetlandsveien ved Godliaskogen barnehage tilsluttes.  
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Forslag om anleggelse av fartshump i Vetlandsveien ved Godliaskogen barnehage tilsluttes.  
 

 Sak 109 /09  Flytting av bomstasjonene ved Abildsø 
 
Britt Inglingstad (V) hadde følgende forslag til vedtak 
1. Bydel Østensjø ber Samferdselsetaten og/eller andre offentlige instanser vurdere 

flytting av bomstasjonene ved Abildsø og at man igjen ser på muligheten til å sette opp en 
bomstasjon i Lambertseterveien nedgående før broen og en bomstasjon før avkjøringen E6 
mot Abildsø. 

2. Bydelsutvalget ber administrasjonen etterlyse status på de forslag til tiltak på skoleveier 
(sak 112/08) oversendt fra bydel Østensjø til Samferdselsetaten etter BU-møtet i juni 
2008. 

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Bydel Østensjø ber Samferdselsetaten og/eller andre offentlige instanser vurdere 
flytting av bomstasjonene ved Abildsø og at man igjen ser på muligheten til å sette 
opp en bomstasjon i Lambertseterveien nedgående før broen og en bomstasjon før 
avkjøringen E6 mot Abildsø. 

2. Bydelsutvalget ber administrasjonen etterlyse status på de forslag til tiltak på 
skoleveier (sak 112/08) oversendt fra bydel Østensjø til Samferdselsetaten etter BU-
møtet i juni 2008. 

 

 Sak 110 /09  Møte med tjenestesteder - kostnadsoversikt 
 
A og SV v/Arnfinn Aabø (A)’s forslag til vedtak 



1. Det nedsettes et utvalg som skal ha årlige møter med utvalgte tjenestesteder som 
bydelsadministrasjonen foreslår. Personalrelaterte spørsmål er unntatt dagsorden 

2. Følgende deltar på møtene: 
a. To ansatte  
b. En tillitsvalgt 
c. Tjenesteleder 
d. 1-2 sjefer fra bydelsadministrasjonen 
e. 1 politiker fra hver av de fem politiske partiene i BU 
f. BU-leder/BU-nestleder 

3. Første møte med tjenestested blir september/oktober 2009 
4. Det utbetales ikke møtegodtgjørelse  

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget tar administrasjonens redegjørelse for de økonomiske konsekvensene 
av A/SV’s forslag om møter med utvalgte tjenestesteder til orientering. 
 

Under forutsetning av at bydelsutvalget vedtar prøveordningen: 
2. På bakgrunn av bydelens nåværende økonomiske situasjon utsettes iverksetting av 

prøveordningen til neste budsjettår. 
 
Arnfinn Aabø (A) hadde følgende forslag til vedtak 
”Årlige” strykes i A og SVs forslag til vedtak, pkt 1. 
 
Astrid Arnslett (H) ber om at saken oversendes til lovlighetsvurdering når det gjelder denne 
type møter.  
 
A og SV hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Bydelsdirektør bes undersøke lovligheten av et slikt møte. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 1. 
Votering enstemmig 
 
Så ble det votert over A og SVs forslag til vedtak, pkt. 1 med forslag fra Arnfinn Aabø (A) 
om å stryke ”årlige”. 
Forslaget ble vedtatt med 8 stemmer for (A og SV) og 7 stemmer mot (Frp, H og V) 
 
Deretter ble det votert over A og SVs forslag til vedtak, pkt 2 
Forslaget ble vedtatt med 8 stemmer for (A og SV) og 7 stemmer mot (Frp, H og V) 
 
Deretter ble A og SVs forslag til vedtak, pkt. 3 satt opp mot bydelsdirektørens forslag til 
vedtak, pkt 2. 
Forslaget fra A og SV ble vedtatt med 8 stemmer for (A og SV) og 7 stemmer mot (Frp, H og 
V). (Dette under forutsetning av pkt. 6 om lovlighet ved denne type møter). 
 
Deretter ble det votert over forslag til vedtak fra A og SV, pkt 4. 
Forslaget ble vedtatt med 8 stemmer for (A og SV) og 7 stemmer mot (H, Frp og V) 
 
Til slutt ble det votert over tilleggsforslaget til vedtak fra A og SV 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
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1. Bydelsutvalget tar administrasjonens redegjørelse for de økonomiske konsekvensene 
av A/SV’s forslag om møter med utvalgte tjenestesteder til orientering. 

2. Det nedsettes et utvalg som skal ha møter med utvalgte tjenestesteder som 
bydelsadministrasjonen foreslår. Personalrelaterte spørsmål er unntatt dagsorden 

3. Følgende deltar på møtene: 
a. To ansatte  
b. En tillitsvalgt 
c. Tjenesteleder 
d. 1-2 sjefer fra bydelsadministrasjonen 
e. 1 politiker fra hver av de fem politiske partiene i BU 
f. BU-leder/BU-nestleder 

4. Første møte med tjenestested blir september/oktober 2009 
5. Det utbetales ikke møtegodtgjørelse  
6. Bydelsdirektør bes undersøke lovligheten av et slikt møte. 

 

 Sak 111 /09  Nytt valgoppgjør for Høyres gruppe i bydelsutvalget 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Med bakgrunn i valgloven, § 11-12 (3), ber bydelsutvalget valgstyret om å foreta nytt 
valgoppgjør for Høyres partigruppe, da partiet mangler ett varamedlem i bydelsutvalget. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Med bakgrunn i valgloven, § 11-12 (3), ber bydelsutvalget valgstyret om å foreta nytt 
valgoppgjør for Høyres partigruppe, da partiet mangler ett varamedlem i bydelsutvalget. 
 

 Sak 112 /09  Endringer i Arbeiderpartiets gruppe med innvirkning 
for bydelsutvalg, komiteer m.m. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til orientering at Rune Opstad (A) ikke lenger er folkeregistrert som 
bosatt i bydelen og at Mona Ridder-Nielsen (A) rykker opp som fast medlem av 
bydelsutvalget. 

2. Bydelsutvalget oppnevner ______________________som permanent leder av 
omsorgskomiteen. 

3. Bydelsutvalget oppnevner ______________________som fast medlem av 
omsorgskomiteen. 

4. Bydelsutvalget oppnevner______________________(A) som varamedlem av 
arbeidsutvalget og lokal klagenemnd. 

 
Liv Thorstensen (A) hadde følgende forslag til navn 

2. Permanent leder av omsorgskomiteen: Randi Vollmerhaus (A) 
3. Fast medlem av omsorgskomiteen: Harinder Pal Singh (A) 
4. Varamedlem av arbeidsutvalget og lokal klagenemnd: Randi Vollmerhaus (A) 

 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med navn fra Liv Thorstensen (A) 



Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til orientering at Rune Opstad (A) ikke lenger er folkeregistrert som 
bosatt i bydelen og at Mona Ridder-Nielsen (A) rykker opp som fast medlem av 
bydelsutvalget. 

2. Bydelsutvalget oppnevner Randi Vollmerhaus (A) som permanent leder av 
omsorgskomiteen. 

3. Bydelsutvalget oppnevner Harinder Pal Singh (A) som fast medlem av 
omsorgskomiteen. 

4. Bydelsutvalget oppnevner Randi Vollmerhaus (A) som varamedlem av 
arbeidsutvalget og lokal klagenemnd. 

  

 Sak 113 /09  Frivillighetsplan for Bydel Østensjø 
 
A og SV v/Arnfinn Aabø (A) hadde følgende forslag til vedtak 

1. BU vedtar at det skal utarbeides en frivillighetsplan for Bydel Østensjø 
2. Frivillighetsplanens fremste mål er å bedre samarbeidet i vid forstand mellom 

organisasjoner og institusjoner. Dette gjelder spesielt frivillig arbeid til beste for 
målgrupper i bydelen som trenger bistand av forskjellig slag 

3. Forslag til sammensetning av styringsgruppa: 
1. En representant fra de politiske partiene i BU 
2. Øverste ansvarlig i bydelsadministrasjonen for eldre* og barn- og unge i bydelen (2 

pers.) 
3. 1 person som kan representere de 4 eldresentrene 
4. 1 person som kan representere de 3 frivillighetssentralene 
5. 1 person fra eldrerådet 
6. BU-leder  
* gjelder rehabilitering og omsorg 
4. Styringsgruppa rapporterer til BU 
5. For å gjøre planen kjent informeres alle organisasjoner og tjenestesteder om saken 
6. Det utbetales ikke personlige honorarer for arbeidet med frivillighetsplanen 
7. Styringsgruppa diskuterer behov for ressurser fra bydelen og fremmer eventuelt 

forslag om dette i BU 
 
Votering 
Det ble votert over forslag til vedtak fra A og SV  
Forslaget ble vedtatt med 8 stemmer for (A og SV) og 7 stemmer mot (Frp, H og V) 
 
Vedtak  

1. BU vedtar at det skal utarbeides en frivillighetsplan for Bydel Østensjø 
2. Frivillighetsplanens fremste mål er å bedre samarbeidet i vid forstand mellom 

organisasjoner og institusjoner. Dette gjelder spesielt frivillig arbeid til beste for 
målgrupper i bydelen som trenger bistand av forskjellig slag 

3. Forslag til sammensetning av styringsgruppa: 
7. En representant fra de politiske partiene i BU 
8. Øverste ansvarlig i bydelsadministrasjonen for eldre* og barn- og unge i bydelen (2 

pers.) 
9. 1 person som kan representere de 4 eldresentrene 
10. 1 person som kan representere de 3 frivillighetssentralene 
11. 1 person fra eldrerådet 
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12. BU-leder  
* gjelder rehabilitering og omsorg 
8. Styringsgruppa rapporterer til BU 
9. For å gjøre planen kjent informeres alle organisasjoner og tjenestesteder om saken 
10. Det utbetales ikke personlige honorarer for arbeidet med frivillighetsplanen 
11. Styringsgruppa diskuterer behov for ressurser fra bydelen og fremmer eventuelt 

forslag om dette i BU 
 
Høyre hadde følgende protokolltilførsel 
Høyre ber om en vurdering av kostnader ved opprettelsen av et ad-hoc utvalg i forbindelse 
med en frivillighetsplan. 
 

 Sak 114 /09  Skolebehovsplan 2010-2020 - invitasjon til høring 
 
Gunnar Pedersen (H) hadde følgende forslag til høringsbrev  
”Denne saken ble sendt fra Utdanningsetaten fredag 05.06.2009, kl 1601. Den ble registrert 
inn i bydelens postmottak mandag 08.06.2009. Med høringsfrist den 23.06.2009 har det ikke 
vært mulig for administrasjonen å behandle saken i forkant av Bydelsutvalgets møte før 
sommeren. Bydelsutvalget har likevel funnet det riktig å avgi uttalelse i saken. 

Det er sterkt kritikkverdig at en så viktig sak blir gitt så kort høringsfrist.  

Behovet for skoleplasser basert på høringsdokumentet: 

For Østensjø bydel er behovet for skoleplasser på barne- og ungdomstrinnet beregnet å øke 
fra 5128 plasser i 2008 til 6108 plasser i år 2020, dvs en øking på 908 plasser. Det motsvarer 
nesten 2 nye skoler. 

Kapasiteten på skolene i vår bydel på barne- og ungdomstrinnet er på 6256 plasser ved 100% 
utnyttelse og på 5005 plasser ved 80/90 % utnyttelse. Allerede i dag ligger utnyttelsen av 
skolene over (123 elever) det nivået som Utdanningsetaten anser som ønskelig dvs. 80/90 % 
utnyttelse.  

I 2012 vil man i Østensjø bydel ha behov for 462 plasser på barne- og ungdomstrinnet ut over 
det som ansees som ønskelig kapasitets utnyttelse ved eksisterende skoler. 

Forslaget fra Utdanningsetaten 

Manglerud Videregående skole med 646 plasser omdannes til ungdomskole samtidig som 
man omdanner Høyenhall og Abildsø barne- og ungdomsskoler til rene barneskoler. Dessuten 
åpner man for å øke inntaksgrensene til både Høyenhall og Abildsø skoler ut over bydelens 
grenser for å dempe på manglende kapasitet i tilgrensende områder utenfor bydelen. 

 

 

Bydelens kommentarer til forslaget 

Det er et stort behov for å gjøre noe med skolesituasjonene i bydelen. Det trengs en 
kapasitetsøking på barne- og ungdomstrinnet med nesten 1000 plasser innen år 2020. Samtid 



ser vi at det er et generasjonsskifte i bydelen ved at det flytter mange unge par til bydelen. Det 
er derfor grunn til å tro at behovet for skoler etter 2020 vil øke ytterligere.  

Forslaget fra Utdanningsetaten har preg av en kriseløsning hvor man løser kapasitets-
problemet på barne- og ungdomsskolene innen vår bydel på kort sikt ved at Manglerud 
videregående skole omdannes til ungdomsskole. Oslos skolekapasitet har ved dette forslaget 
ikke økt med en eneste plass. Bortfallet av elevplassene ved Manglerud videregående skole 
må nødvendigvis erstattes et annet sted i byen. Det fremgår ikke klart av forslaget hvordan 
det er tenkt løst.   

Forslaget er m.a.o. en ren flytting og omdisponering av elever, uten at det bygges opp 
kapasitet, verken i vår bydel eller i tilgrensende bydeler. Dette til tross for at det på side 9 i 
planen uttales at det for vårt område anses relativt uproblematisk å finne bygg eller tomter 
egnet til skole. Siden Oslo må bygge opp skolekapasitet bør det skje også i vår bydel hvor 
man må forvente en sterk vekst i etterspørselen etter utdanningsplasser. Vi savner konkrete 
forslag i den retningen. 

I tillegg til at forslaget ikke bidrar til en overordnet løsning på Oslos skolekapasitet har 
forslaget en rekke uheldige konsekvenser lokalt og for berørte parter. Vi tillater oss å peke på 
at skolene er viktige faktorer i lokalmiljøene som kulturbærere og som bidragsyter til å 
etablere et sosiale fellesskap i lokalmiljøet (grendeskoler). Det å rive og ruske i lokalmiljøene 
skaper uttrygghet og river opp etablerte strukturer som har lange tradisjoner. Det er ikke 
alltid at man klarer å etablere nye godt fungerende sosiale strukturer i kjølvannet av en 
endring som den foreslåtte. Utvidelsen av inntaksgrensene ut over naturlige ferdselsområder 
kan være eksempel på det. Dette gjelder bl.a. ved Abildsø skole hvor det er foreslått en 
utvidelse av inntaksgrensene inn over Nordstrand-platået. Mellom Østensjø bydel og 
Nordstrand bydel går E6 som er en av Norges mest trafikkerte veier. Det er liten eller ingen 
naturlig ferdsel mellom disse to områdene. Trafikken kanaliseres til to store veier som også er 
meget trafikkert. Det betyr i praksis at barn må (bør) kjøres til og fra skolen på Abildsø hvor 
det fra før er vanskelige trafikkforhold for henting og bringing av barn. Vi mener at dette er 
svært uheldig for berørte parter på begge sider av E6. 

Et forhold som ikke er berørt i utredningen er de trafikale forholdene. Det forslaget som 
foreligger vil føre til lengre skolevei for svært mange, spesielt vil ungdomsskoleelevene få 
lengre skolevei – og ikke minst vil elever på videregående trinnet få lang vei. Dette vil føre til 
økt ferdsel langs allerede sterkt trafikkerte veier og til økt bruk av privatbil for å frakte barna 
til og fra skolen. 

Vi vil meget sterkt oppfordre Utdanningsetaten til å revurdere sitt forslag til løsning. I vårt 
område hvor det er tilnærmet full kapasitetsutnyttelse i dag og mulighet for å bygge opp 
kapasitet på etter sigende enkel måte må det være bedre å bygge opp kapasitet lokalt ved 
midlertidige løsninger, bruk av dagens skoler ut over ønsket kapasitetsgrense inntil man får 
etablert tilstrekkelig skolekapasitet i vår bydel”. 

 
Helga Skau (A) hadde følgende forslag til vedtak 
Vedtak gjort i BU på grunnlag av saksframstilling presentert av BMK må sendes eksklusivt 
innen høringsfristen 23.06.2009 til Utdanningsetaten. 
 
Votering 
Det ble først votert over forslag til vedtak fra Gunnar Pedersen (H) 
Votering enstemmig 
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Deretter ble det votert over forslag til vedtak fra Helga Skau (A) 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
1. Denne saken ble sendt fra Utdanningsetaten fredag 05.06.2009, kl 1601. Den ble registrert 

inn i bydelens postmottak mandag 08.06.2009. Med høringsfrist den 23.06.2009 har det 
ikke vært mulig for administrasjonen å behandle saken i forkant av Bydelsutvalgets møte 
før sommeren. Bydelsutvalget har likevel funnet det riktig å avgi uttalelse i saken. Det er 
sterkt kritikkverdig at en så viktig sak blir gitt så kort høringsfrist.  

Behovet for skoleplasser basert på høringsdokumentet: 

For Østensjø bydel er behovet for skoleplasser på barne- og ungdomstrinnet beregnet å 
øke fra 5128 plasser i 2008 til 6108 plasser i år 2020, dvs en øking på 908 plasser. Det 
motsvarer nesten 2 nye skoler. 

Kapasiteten på skolene i vår bydel på barne- og ungdomstrinnet er på 6256 plasser ved 
100% utnyttelse og på 5005 plasser ved 80/90 % utnyttelse. Allerede i dag ligger 
utnyttelsen av skolene over (123 elever) det nivået som Utdanningsetaten anser som 
ønskelig dvs. 80/90 % utnyttelse.  

I 2012 vil man i Østensjø bydel ha behov for 462 plasser på barne- og ungdomstrinnet ut 
over det som ansees som ønskelig kapasitets utnyttelse ved eksisterende skoler. 

Forslaget fra Utdanningsetaten 

Manglerud Videregående skole med 646 plasser omdannes til ungdomskole samtidig som 
man omdanner Høyenhall og Abildsø barne- og ungdomsskoler til rene barneskoler. 
Dessuten åpner man for å øke inntaksgrensene til både Høyenhall og Abildsø skoler ut 
over bydelens grenser for å dempe på manglende kapasitet i tilgrensende områder utenfor 
bydelen. 

Bydelens kommentarer til forslaget 

Det er et stort behov for å gjøre noe med skolesituasjonene i bydelen. Det trengs en 
kapasitetsøking på barne- og ungdomstrinnet med nesten 1000 plasser innen år 2020. 
Samtid ser vi at det er et generasjonsskifte i bydelen ved at det flytter mange unge par til 
bydelen. Det er derfor grunn til å tro at behovet for skoler etter 2020 vil øke ytterligere.  

Forslaget fra Utdanningsetaten har preg av en kriseløsning hvor man løser kapasitets-
problemet på barne- og ungdomsskolene innen vår bydel på kort sikt ved at Manglerud 
videregående skole omdannes til ungdomsskole. Oslos skolekapasitet har ved dette 
forslaget ikke økt med en eneste plass. Bortfallet av elevplassene ved Manglerud 
videregående skole må nødvendigvis erstattes et annet sted i byen. Det fremgår ikke klart 
av forslaget hvordan det er tenkt løst.   

Forslaget er m.a.o. en ren flytting og omdisponering av elever, uten at det bygges opp 
kapasitet, verken i vår bydel eller i tilgrensende bydeler. Dette til tross for at det på side 9 
i planen uttales at det for vårt område anses relativt uproblematisk å finne bygg eller 
tomter egnet til skole. Siden Oslo må bygge opp skolekapasitet bør det skje også i vår 
bydel hvor man må forvente en sterk vekst i etterspørselen etter utdanningsplasser. Vi 
savner konkrete forslag i den retningen. 



I tillegg til at forslaget ikke bidrar til en overordnet løsning på Oslos skolekapasitet har 
forslaget en rekke uheldige konsekvenser lokalt og for berørte parter. Vi tillater oss å peke 
på at skolene er viktige faktorer i lokalmiljøene som kulturbærere og som bidragsyter til å 
etablere et sosiale fellesskap i lokalmiljøet (grendeskoler). Det å rive og ruske i 
lokalmiljøene skaper uttrygghet og river opp etablerte strukturer som har lange 
tradisjoner. Det er ikke alltid at man klarer å etablere nye godt fungerende sosiale 
strukturer i kjølvannet av en endring som den foreslåtte. Utvidelsen av inntaksgrensene ut 
over naturlige ferdselsområder kan være eksempel på det. Dette gjelder bl.a. ved Abildsø 
skole hvor det er foreslått en utvidelse av inntaksgrensene inn over Nordstrand-platået. 
Mellom Østensjø bydel og Nordstrand bydel går E6 som er en av Norges mest trafikkerte 
veier. Det er liten eller ingen naturlig ferdsel mellom disse to områdene. Trafikken 
kanaliseres til to store veier som også er meget trafikkert. Det betyr i praksis at barn må 
(bør) kjøres til og fra skolen på Abildsø hvor det fra før er vanskelige trafikkforhold for 
henting og bringing av barn. Vi mener at dette er svært uheldig for berørte parter på begge 
sider av E6. 

Et forhold som ikke er berørt i utredningen er de trafikale forholdene. Det forslaget som 
foreligger vil føre til lengre skolevei for svært mange, spesielt vil ungdomsskoleelevene få 
lengre skolevei – og ikke minst vil elever på videregående trinnet få lang vei. Dette vil 
føre til økt ferdsel langs allerede sterkt trafikkerte veier og til økt bruk av privatbil for å 
frakte barna til og fra skolen. 

Vi vil meget sterkt oppfordre Utdanningsetaten til å revurdere sitt forslag til løsning. I vårt 
område hvor det er tilnærmet full kapasitetsutnyttelse i dag og mulighet for å bygge opp 
kapasitet på etter sigende enkel måte må det være bedre å bygge opp kapasitet lokalt ved 
midlertidige løsninger, bruk av dagens skoler ut over ønsket kapasitetsgrense inntil man 
får etablert tilstrekkelig skolekapasitet i vår bydel”. 

2. Vedtak gjort i BU på grunnlag av saksframstilling presentert av BMK må sendes 
eksklusivt innen høringsfristen 23.06.2009 til Utdanningsetaten. 

 

 Sak 115 /09  Sommerfullmakt til bydelsutvikling, miljø- og 
kulturkomiteen (BMK) 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. I medhold av Reglement for bydelene § 2-4 delegerer BU sin høringskompetanse til 
BMK i eventuelle høringssaker av viktig prinsipiell karakter som kommer inn i løpet 
av sommeren 2009, der saken, grunnet kort høringsfrist, ikke kan utsettes til neste 
ordinære BMK/BU-behandling. 

2. Bydelsdirektør/stedfortreder avklarer med leder/nestleder av BMK hvilke saker dette 
evt. vil gjelde. 

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak  

1. I medhold av Reglement for bydelene § 2-4 delegerer BU sin høringskompetanse til 
BMK i eventuelle høringssaker av viktig prinsipiell karakter som kommer inn i løpet 
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2. Bydelsdirektør/stedfortreder avklarer med leder/nestleder av BMK hvilke saker dette 
evt. vil gjelde. 

 

 Sak 116 /09  Oppnevning av nytt varamedlem fra Arbeiderpartiets 
gruppe i komiteer 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget oppnevner______________________(A) som varamedlem i bydelsutvikling, 
miljø- og kulturkomiteen. 
Bydelsutvalget oppnevner______________________(A) som varamedlem i 
omsorgskomiteen. 
Bydelsutvalget oppnevner______________________(A) som varamedlem i 
oppvekstkomiteen. 
 
Liv Thorstensen (A) hadde følgende forslag til navn:  
Varamedlem bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen: Veslemøy Kjendsli (A) 
Varamedlem omsorgskomiteen: Ingebjørg Jonsdottir (A) 
Varamedlem oppvekstkomiteen: Elin Bakås (A) 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med forslag til navn fra Liv 
Thorstensen (A). 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget oppnevner Veslemøy Kjendsli (A) som varamedlem i bydelsutvikling, miljø- 
og kulturkomiteen. 
Bydelsutvalget oppnevner Ingebjørg Jonsdottir (A) som varamedlem i omsorgskomiteen. 
Bydelsutvalget oppnevne Elin Bakås (A) som varamedlem i oppvekstkomiteen. 
 
Eventuelt 
Arnfinn Aabø (A) orienterte om gjennomførte Bydelsdager. Det har vært stor økning i 
interesse blant deltakere og arrangører med 60 ulike arrangementer i år. BU-leder ga ros til de 
som jobber med kultur i administrasjonen. Større deltakelse fra bydelspolitikere er ønskelig 
ved denne type arrangementer.  
 
 
Bydel Østensjø, 25.06.2009 
 
 
Arnfinn Aabø (A)      Therese Kloumann Lundstedt 
BU-leder       BU-sekretær 
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